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Geachte Provinciale Staten, 
 
De acht in Regio FoodValley samenwerkende gemeenten spannen zich in om het woon-, werk- en 
leefklimaat in de regio duurzaam te optimaliseren. Dit doen wij door provincie overstijgend krachten te 
bundelen en door in samenwerking met de vele partners in de regio projecten uit te voeren.  
 
In relatie tot de herijking van de Provinciale Ruimtelijke Structuurvisie (PRS) en Verordening (PRV) 
zijn er twee onderwerpen, te weten het ontwikkelingskader de menukaart en de vrijkomende 
agrarische bebouwing waarvoor de Regio FoodValley uw aandacht vraagt. De ontwerp PRS en PRV 
(herijking 2016) bieden hiervoor – ons inziens – te weinig ruimte. Dit is aanleiding voor onze 
zienswijze. Hieronder gaan wij hier verder op in.  
 
Menukaart 
In onze brief van 18 maart jl. heeft Regio FoodValley uw Gedeputeerde Staten gevraagd om in de 
PRS en PRV ruimte te  bieden voor de toepassing van de menukaart. De menukaart beoogt middels 
een ontwikkelingsgerichte benadering maatwerk mogelijk te maken bij de uitbreiding van bedrijven in 
het buitengebied. In plaats van te sturen op maximale oppervlaktematen wil Regio FoodValley graag 
sturen op een gewenste kwalitateitsverbetering. Dit is nader uitgewerkt in een concept beleidskader 
en handreiking. De menukaart is gezamenlijk met de acht FoodValley gemeenten, waterschap en 
provincies ontwikkeld en met de verschillende stakeholders afgestemd. Zowel de inhoud als de 
aanpak van de menukaart sluit naar onze mening naadloos aan bij de sturingsfilosofie van de nieuwe 
Omgevingswet. Ondanks dat de menukaart in de ontwerp PRS wordt genoemd (paragraaf 7.3.1. 
Landbouwgebied) constateert Regio FoodValley dat de ontwerp PRS en PRV in het buitengebied 
alleen ruimte biedt voor maatwerk bij de uitbreiding van grondgebonden agrarische bedrijven. Dit 
betekent dat de toepassing van de menukaart voor intensieve veehouderijen en overige bedrijven 
voor de Utrechtse gemeenten niet mogelijk is. Uw motivatie om te kiezen voor generiek beleid op dit 
punt onderschrijven wij niet. De bestaande intensieve veehouderijenbedrijven worden hierdoor 
beperkt in hun uitbreidingsmogelijkheden.  
Regio FoodValley loopt er tegenaan dat de provincies Utrecht en Gelderland op dit punt tegengesteld 
beleid ontwikkelen terwijl de aard van de bedrijven en gebiedskenmerken in deze regio hetzelfde zijn. 
Regio FoodValley vindt dat een provinciegrens niet leidend zou moeten zijn en vraagt u aandacht voor 
een eenduidige provinciegrens overschrijdende oplossing voor Regio FoodValley.  
De mogelijkheid die de verordening biedt voor experimenten is ons inziens voor de toepassing van de 
menukaart te beperkt. Wij vragen u daarom om de toepassing van de menukaart ook voor de 
Utrechtse gemeenten in Regio FoodValley mogelijk te maken.  
 
Vrijkomende agrarische bebouwing (VAB) 
De ontwerp PRS onderschrijft de transitie-opgave voor de VAB’s die de komende jaren op ons afkomt. 
Regio Amersfoort heeft dit onderwerp gezamenlijk met Regio FoodValley opgepakt en hiervoor een 
aanpak uitgewerkt. Wij vragen hierbij ook uw medewerking om voorgestelde oplossingen te 
onderzoeken en implementeren. Het huidige beleid en de instrumenten zijn niet toereikend voor de 
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opgave, ook zal er zal naar nieuwe wegen moeten worden gezocht. Het experimenteerartikel uit de 
verordening zou naar onze mening goed gebruikt kunnen worden voor de VAB-opgave. Wij hopen 
hierop een beroep te kunnen doen om zo een goede oplossing te kunnen bieden voor de 
problematiek van de VAB’s.  

Wij zijn uw reactie met belangstelling tegemoet. 

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
namens het regiobestuur Regio FoodValley 
 
 
Cees van der Knaap 
Voorzitter 
 
CC: Gedeputeerde Staten van Utrecht 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


